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Zápis z jednání Rady Ústavu matematiky a statistiky PřF MU 

Zasedání konáno prezenčně v zasedací místnosti ÚMS dne 24. 2. 2025 od 13:30 hodin 

Předsedající: prof. Mgr. Petr Hasil, Ph.D. (ředitel ÚMS)

Přítomní členové Rady: 

   prof. RNDr. Zuzana Došlá, DSc. 

   prof. RNDr. Ivanka Horová, CSc. 

   prof. RNDr. Josef Janyška, DSc. 

   prof. RNDr. Radan Kučera, DSc. 

   Radka Paliánová 

   prof. RNDr. Jan Paseka, CSc. 

   prof. RNDr. Zdeněk Pospíšil, Dr. 

   prof. RNDr. Jiří Rosický, DrSc. 

   prof. RNDr. Roman Šimon Hilscher, DSc. 

 

Omluvení členové Rady: — 

Hosté: 

   prof. RNDr. Jan Slovák, DrSc. (senátor PřF MU) 

   doc. Mgr. Josef Šilhan, Ph.D. (senátor PřF MU) 

 

 

Body programu: 

1. Úvod 

2. Doplňující řád k EVAKu 2025 

3. Různé 

 

Průběh jednání: 

1. P. Hasil přivítal členy Rady a hosty. Zejména přivítal nové členy Rady – tajemnici ÚMS Radku Paliánovou 

a zástupce ředitele prof. Zuzanu Došlou a prof. Jana Paseku. Dále zmínil záměr vytvořit opatření ředitele 

k cenám ředitele s prosbou o vyjádření, zda se Rada chce k nominacím vyjadřovat (protože je to uvedeno 

ve fakultním vzoru), nebo zda to má být řešeno spíše jako doposud. Rada se shodla na postupu, že by 

měl ředitel nominované studenty projednávat spíše s vedoucími týmů (osobami spravujícími součásti) než 

s Radou.  

2. P. Hasil poslal s pozvánkou na zasedání (od začátku roku 2025 jsou veškeré zprávy poslané na 

emailovou adresu Rady automaticky doručovány i fakultním senátorům z ÚMS) dokument Doplňující řád 

k EVAKu 2025 s prosbou o pročtení. Popsal genezi dokumentu a připomněl fakta o EVAKu. Následně 

Rada prošla dokument po jednotlivých odstavcích a P. Hasil průběžně popisoval motivaci, další možnosti 

doplnění a odpovídal na dotazy. Více se probírala pouze poslední věty článku 5, zda není v rozporu 

s popisem, že je brán ohled na typ výuky (pro jaké obory, ročníky). P. Hasil vysvětlil, že poslední věta 

definuje, co je myšleno v dokumentu EVAK 2025 průměrem – zohlednění typu výuky a skladby studentů 

tím není rozporováno. Rada vzala dokument na vědomí bez připomínek. P. Hasil dokument dopracuje a 

zveřejní. 

3. Protože se na Radě při projednávání pamětní desky pro O. Borůvku diskutovala i možnost dalších 

pamětních desek, zmínil P. Hasil nutnost návrhů pro daný rok do konce ledna. Důvodem je nutnost 

nahlásit investice a problémy s pozdějšími úpravami (umístění pamětní desky patří mezi investice). 

J. Paseka upozornil, že ve směrnici MU 1/2025 Bezpečnost znalostí je jako riziková oblast AI a že to 

může mít důsledky i pro nás. Bylo diskutováno se závěrem, že je tuto oblast nutné sledovat. 

 

 

 

Zapsal a zápis po vypořádání připomínek členů Rady schválil: 

V Brně dne 8. 3. 2025                     prof. Mgr. Petr Hasil, Ph.D. 


